
STANOWISKO

soŁTYsóW z TERENU GMINY BRALIN

W sPRAWlE NlE WYoDRĘBNlANlA FUNDUSZU soŁEcK E6o NA RoK 2013

WYRAŹONE W DN]U 20 LUTEGo 2o12 RoKU'

W dniU 6 ]utego bieżącego roku Wójt Gminy Bralin Pan Roman Wojtysiak zwrócj1 5ię do

nas Ż prośbą o przeanaliŻowanie kwestii dotyczących Wyodrębnienia fLlnduszu sołeckieso na

2013 rok.

Wiemy, że o Wyrażeniu Żgody na Wyodrębnienie funduszu sołeckiego W danym roku

budżetowym decyduje rada W formie uchwały nie mniej jednak skoro zostalismy poproszenl

o Wyrażenie zdarrla na ten temat informujemy, że nie jesteśmy ŻainteresoWani wydzieleniem

funduszu soieckjeso na prŻyszły rok ponieważ składane prŻez nas do Wójta wnioski o

rea]izację potrzebnvch prŻedsięWŻięć 5ą brane pod uwagę prŻy konstrukcji budżetu iw miarę

możliwości realizowane.

Dotychczasowa Współpraca przy realizacji istotnych dla Wiosek inWestycji jest W pełni

zadaWa]ająca-

Rezy8nując Ż Wydzielania funduszu soieckiego unikniemy <lopotliWych dla Wie/u

sŻcŻe8ó]nie mniejsŻych - solectw formalnośc] uchWa ania i uzasadniania wnio5ków, czY

5zacowania kosztóW planowanych prŻedsięWzięć. Wiadomo, że wartość planowanych zadań

oBraniczona jest określonyrn Żgodnie z kalkulatorem limitem, który trzeba Wykorzystać W

danym roku budżetowym, tak Więc prŻeproWadŻenie niektórych inWestycji które Że

środl(óW grńinnych Żostały zreal]zoWane - byłoby d1a części z nas pou a za5ię8jem'

W opini] ministerstwa spraW WeWnętr2nych WydŻieienie fundusZu so1eckie8o'przycŻyni się

do poprawy warunkóW życia mieszkańcóW dane3o so'lectwa.

Mówi5ię, że pieniądze Ż funduszu soleckie8o można przeŻnacŻyć na reaIizację zadań, które

będą słuŹyly poprawie życia mieszkańcóW dane8o sołectwa, a także usuWanja skutkóW k]ęsk

żywjołowych. ]eże]i mie5Żkańcy danej wsi uznają, źe Warto np':

' zbudować ]ub WVremontować plac zabaW dia dZjecj,

. naprawjć chodniki,

zadbać o porząde]< We Wsi (np' postawić kosŻe na śmieci),

' posa d Żic drzewa, krzewy,
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' Wyremontować wiatę przvstankoWą

to Właśnie na ten ceL mogą prŻeznacŻyć pieniądze.

lednakże to co dane sołectwo może faktycznie zrobić, będzie zależało od wysokości środków

'in"rsowych k.ore beoa wjeSo dv:pozicji

Na chwilę obecną, gmina dba aby W sołectwach były place Żabaw dla dzieci, Wiaty

przystankowe czy kosze na śmieci, W rn]arę możliwości remontowane 5ą domy |udowe i

Żagospoc]arowywane tereny Wokół nich Więc cele fundusŻu sołeckle8o W naszej 8m nje są

spelnione.

CŻęść Ż na5 po przeanalizowaniu WVsokości przyznanego funduszu, stwierdzila' że

Zaj.WestoWane dotychczas W sołectwach środki były WyżsŻe niż prŻVsługu]'ący limit dlatego

podtrzymujemy nasŻe stanowisko o nie Wydzlelaniu funduszu sołeckie8o na przysŻły rok'
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